
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

27. November 

2024 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Meddelelser, KKFO-lukkedage 2025, Tilsynsrapport KKFO, 
Princip for skole/hjemsamarbejdet 

             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden. Kenneth 
forlod mødet kl. 17.50 under punkt 3. De to 
elevrepræsentanter deltog ikke i pkt. 6 og 7. 
Afbud: Jakob Lindbirk, Mikkel 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered: Læse bilag 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Meddelelser Orientering fra: 
• Forperson 

• Elever 

• Medarbejder 
• Eksterne 
• Ledelsen 

 

30 min. Forperson 
 
Miki Klamer pædagog i KKFO er 
indvalgt som 
medarbejderrepræsentant i stedet 
for Laila som er fratrådt sin stilling. 
 
Elever 
Har talt om at der er lange dage 
uden pause efter middagspausen. 
Så eleverne ønsker en pause også 
om eftermiddagen. 
 
Det ville også lette hvis der lå nogle 
”lettere fag” end f.eks. tysk om 
eftermiddagen. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
De store elever ønsker at have deres 
mobiltelefoner i pauserne. Så de kan 
se hvad klokken er og dermed kan 
møde tilbage til timerne efter 
pauserne til tiden. 
 
Det tages med i evalueringen af 
skolens nye digital princip. 
 
 
Klasselærerne er måske lidt dårlige 
til at skaffe tid til elevrådsdrøftelser i 
klasserne. Der kommer ikke så 
mange tilbagemeldinger fra 
klasserne til elevrådet. 
 
Mht. skolelederindsættelsen synes 
eleverne måske ikke der er så stor 
grund til at stå med flag i gården. 
Eleverne vil hellere have noget af 
skolelederen og hellere møde 
personen i klasserne. F.eks. 
Flødeboller vil der blive taget godt i 
mod. 
 
Der kom nogle forslag frem om 
modtagelse. Morten noterede. 
 
Eleverne ønsker mere varieret 
undervisning f.eks. i form af mindre 
pauser eller brainbreaks i 
undervisningen. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Medarbejder 
Skole: Der var MoT i mandags. Det 
virkede som en god dag for både 
voksne og børn.  
Der er juleklippedag på mandag 
.  
Der tales om neddrosling og mere 
indkøb af analoge midler. Der 
arbejdes med at få nedbragt 
skærmtiden. Det tales der en del om 
i de forskellige årgangsteams. 
 
Alle er spændt på hvem den nye 
skoleleder bliver. Folk glæder sig. 
 
KKFO: Trivslen i personalegruppen 
er høj. Der er mange ideer til hvad 
man kan lave og der bydes godt ind. 
 
Der er ansættelsessamtaler til den 
ledige pædagogstilling. 
 
Der er Lucia fredag den 13. 
december.  
 
Der var en god Halloween dag. 
 
Der kommer wrestling på 
programmet i nær fremtid. 
 
Eksterne 
Ingen til stede. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Ledelsen 
KKFO: Der kommer snart et 
persongalleri op at hænge i KKfO så 
forældre og børn kan se hvem de 
ansatte er. 
 
Der er ansat en ny pædagog i stedet 
for den pædagog der fratræder. 
Ansøgere der var potentielle 
medarbejdere har været til to 
samtaler. 
 
Skole: Der har været 
informationsaften for potentielle 
nye familier til børn der kan starte til 
maj 2025. Flere forældre takkede for 
aftenen. 
Pt. ser indskrivningstallene ud som 
de skal. Så der er stort håb at vi kan 
oprette 3 bh. klasser også i det 
kommende skoleår. 
 
Der holdes i øjeblikket MUS samtaler 
som forberedelse til kommende 
skoleår. 
 
Varieret skoledag og inkluderende 
fællesskaber er højt på den politiske 
dagsorden i København og der vil 
skulle arbejdes meget med disse 
emner fremover. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der starter en ny matematiklærer på 
mandag på 7. årgang. 
 
Der skal findes en matematiklærer til 
3. årgang. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2 KKFO-lukkedage 
v. Christian 

Fastsættelse af lukkedage for 2025 5 min 14.-16. april, 30. maj, 29.-33. 
december er forslaget fra 
medarbejdere og forældreråd. 
Skolebestyrelsen godkendte forslaget, 
så de nævnte dage 7 dage er 
lukkedagene for 2025 i KKFO. Udover 
de 7 lukkedage er der 3 obligatoriske 
lukkedage. 

3 Tilsynsrapport KKFO 
v. Christian 

Gennemgang og aktioner 25 min Christian gennemgik tilsynsrapporten. 
Tilsynsrapporten ligger på skolens 
hjemmeside (under KKFO) så 
interesserede kan læse den der. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Tilsynet gav et påbud om 
gennemførelse af en 
børnemiljøvurdering Denne er i gang 
med at blive lavet. 
 
Tilsynsrapporten er generelt positiv. 
Der er ting der skal 
udvikles/ændres/justeres og nogle ting 
der skal fastholdes. 
 
Christian vil lave nogle kommentarer til 
tilsynsrapporten og lægge den på 
skolens hjemmeside. 

4 Princip for 
skole/hjemsamarbej
det 
v. Tine 

Indledende drøftelse af formål med princippet og 
fastlæggelse af proces for revision af det nuværende 
princip (vedhæftet som bilag) 

45 min Vi når ikke at drøfte selve princippet 
på selve skolebestyrelsesmødet.  
Der blev nedsat et udvalg der skal se 
nærmere på princippet. Det princip vi 
har nu er fra 2016.  
 
Materiale skal gerne være klar inden 
kontaktforældremødet, således at det 
også kan drøftes der.  
 
Udvalget består af: Anders, Tenna, 
Amel.  
 
Princippet skal udarbejdes på 
sædvanlig vis så elever og personale 
skal inddrages inden det endelige 
princip på et tidspunkt kan besluttes i 
skolebestyrelsen. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

5 Kommende møder 
v. Tine 

• Drøftelse af dagsorden for det kommende SKB møde 
ny skoleleder (inkl. Opfølgning på handleplanen) 

• Fastsættelse af dato for kontaktforældremøde. 
 

15 min 
Tine og Morten kommer med oplæg til 
dagsorden og fastsættelse af dato for 
kontaktforældremøde. 

6 Indstilling ny 
skoleleder. 

De forældrevalgte medlemmer af skolebestyrelsen skal 
godkende indstillingen til ny skoleleder. 

 De forældrevalgte medlemmer af 
skolebestyrelsen drøftede indstillingen. 
Indstillingen blev godkendt. 

7 Kommende møder 
 

  
 

  • Årgangsgennemgang 

• Strategisk overvejelse om princip for klassedannelse 
(afventer ny skoleleder) 

• OBS 1 årligt møde SKB+KKFO-forældreråd 
 

  

 
Forældrerepræsentanter: Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen, Kristina Silla, Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Anders 
Jerking, Tenna H. Petersen 
Forældre suppleant: Bjørn Sven Jensen 
Medarbejderrepræsentanter: Kenneth Engberg Hansen, Miki Klamer 
Eksterne samarbejdspartnere: Mikkel Bendtsen, VUG 
Elev rep.: Bob Høffding 7. A og Theo Boström 7. A 
Fra skolens ledelse: Morten Christensen souschef og konstitueret skoleleder, Christian von Jessen, KKFO-leder, Mikael 
Stenstrup, administrativ leder 


